

NATIONAL ENERGY BOARD**WRITTEN HEARING***Applications for the Export of Natural Gas—Order GHW-2-97*

The National Energy Board (“the Board”) will conduct a public hearing into the following applications for new natural gas export licenses pursuant to section 117 of the *National Energy Board Act* (“the Act”): Androscoggin Energy LLC; PanCanadian Petroleum Limited; ProGas Limited; Vermont Gas Systems, Inc.; and Wascana Energy Inc.

The hearing will be conducted in writing and will be held to obtain the evidence and the views of interested persons on the applications.

Any person wishing to intervene in this hearing must file a written intervention, including a telephone number where the person may be contacted, with the Secretary of the Board and serve a copy on the applicants in whose application they are intervening at the addresses listed below. It is recommended that persons interested in intervening obtain a copy of the Directions on Procedure for GHW-2-97. The deadline for receipt of written interventions is Friday, October 24, 1997. The Secretary will issue a List of Parties shortly thereafter.

- Androscoggin Energy LLC, Mr. Bryan E. Schueler, Project Manager, Androscoggin Energy LLC, 650 Dundee Road, Suite 170, Northbrook, Illinois, U.S.A. 60062;
- Mr. D. G. Davies, Macleod Dixon, Barristers and Solicitors, 400 Third Avenue S.W., Suite 3700, Calgary, Alberta T2P 4H2;
- ProGas Limited, Ms. Michelle Voinorosky, Legal Counsel, ProGas Limited, 400 Third Avenue S.W., Suite 3300, Calgary, Alberta T2P 4H2;
- PanCanadian Petroleum Limited, Ms. Patricia A. McCunn-Miller, PanCanadian Petroleum Limited, 125 Ninth Avenue S.E., P.O. Box 2850, Calgary, Alberta T2P 2S5;
- Mr. Nick Gretner, Bennett Jones Verchere, Barristers and Solicitors, 855 Second Street S.W., Suite 4500, Calgary, Alberta T2P 4K7;
- Wascana Energy Inc., Ms. Diane Cameron, Wascana Energy Inc., 205 Fifth Avenue S.W., Suite 2400, Calgary, Alberta T2P 2V7;
- Mr. Richard A. Neufeld, Milner Fenerty, 30th Floor, Fifth Avenue Place, 237 Fourth Avenue S.W., Calgary, Alberta T2P 4X7;
- Vermont Gas Systems Inc., Mr. Jonathan V. Mai, Manager, Gas Control, Supply and Tariffs, Vermont Gas Systems, Inc., 85 Swift Street, South Burlington, Vermont, U.S.A. 05403; and
- Mr. D. G. Davies, Macleod Dixon, Barristers and Solicitors, 400 Third Avenue S.W., Suite 3700, Calgary, Alberta T2P 4H2.

Each applicant will provide a copy of its application to each intervenor who in its intervention requests one.

Any person wishing only to comment on the applications should file a letter of comment with M. L. Mantha, Secretary, National Energy Board, 311 Sixth Avenue S.W., Calgary, Alberta T2P 3H2, (403) 292-5503 (Facsimile), and send a copy to the applicants by Tuesday, November 25, 1997.

OFFICE NATIONAL DE L'ÉNERGIE**AUDIENCE PAR VOIE DE MÉMOIRES***Demandes relatives à l'exportation du gaz naturel — Ordonnance GHW-2-97*

L'Office national de l'énergie (l'« Office ») tiendra une audience publique pour l'examen des demandes de licences d'exportation suivantes, présentées aux termes de l'article 117 de la *Loi sur l'Office national de l'énergie* (la « Loi ») : Androscoggin Energy LLC; PanCanadian Petroleum Limited; ProGas Limited; Vermont Gas Systems, Inc; et Wascana Energy Inc.

L'audience se déroulera par voie de mémoires et se tiendra pour obtenir la preuve et l'opinion des parties intéressées.

Toute personne qui souhaite intervenir dans l'audience doit déposer une intervention écrite, indiquant un numéro de téléphone où on peut la joindre, auprès du secrétaire de l'Office et en signifier une copie aux demandeurs visés par leur intervention, aux adresses ci-après. Nous recommandons aux personnes souhaitant intervenir d'obtenir une copie des instructions régissant l'audience GHW-2-97. La date limite de réception des interventions écrites est le vendredi 24 octobre 1997. Le secrétaire publiera une liste des parties peu après.

- Androscoggin Energy LLC, M. Bryan E. Schueler, Project Manager, Androscoggin Energy LLC, 650 Dundee Road, Suite 170, Northbrook, Illinois, U.S.A. 60062;
- M. D. G. Davies, Macleod Dixon, Avocats, 400, Troisième Avenue Sud-Ouest, Pièce 3700, Calgary (Alberta) T2P 4H2;
- ProGas Limited, M^{me} Michelle Voinorosky, Avocate, ProGas Limited, 400, Troisième Avenue Sud-Ouest, Pièce 3300, Calgary (Alberta) T2P 4H2;
- PanCanadian Petroleum Limited, M^{me} Patricia A. McCunn-Miller, PanCanadian Petroleum Limited, 125, Neuvième Avenue Sud-Est, Case postale 2850, Calgary (Alberta) T2P 2S5;
- M. Nick Gretener, Bennett Jones Verchere, Avocats, 855, Deuxième Rue Sud-Ouest, Pièce 4500, Calgary (Alberta) T2P 4K7;
- Wascana Energy Inc., M^{me} Diane Cameron, Wascana Energy Inc., 205, Cinquième Avenue Sud-Ouest, Pièce 2400, Calgary (Alberta) T2P 2V7;
- M. Richard A. Neufeld, Milner Fenerty, 30^e étage, Fifth Avenue Place, 237, Quatrième Avenue Sud-Ouest, Calgary (Alberta) T2P 4X7;
- Vermont Gas Systems Inc., M. Jonathan V. Mai, Manager, Gas Control, Supply and Tariffs, Vermont Gas Systems, Inc., 85 Swift Street, South Burlington, Vermont, U.S.A. 05403;
- M. D. G. Davies, Macleod Dixon, Avocats, 400, Troisième Avenue Sud-Ouest, Pièce 3700, Calgary (Alberta) T2P 4H2.

Chaque demandeur fournira une copie de sa demande à chaque intervenant qui en fera la requête dans son intervention.

Toute personne qui souhaite seulement présenter des commentaires sur les demandes doit déposer une lettre de commentaires auprès de M. L. Mantha, Secrétaire, Office national de l'énergie, 311, Sixième Avenue Sud-Ouest, Calgary (Alberta) T2P 3H2, (403) 292-5503 (télécopieur), et en envoyer une copie aux demandeurs visés d'ici le mardi 25 novembre 1997.

Information on the procedures for this hearing (Hearing Order GHW-2-97) or the *Rules of Practice and Procedure, 1995* (SOR/95-208) governing all hearings (both documents are available in English and French) may be obtained by writing to the Secretary or by telephoning Mary Lou Scharf, Regulatory Officer, Office of the Secretary at (403) 299-3988. The Directions on Procedure may also be accessed through the Board's Internet site at www.neb.gc.ca (click on "Regulatory Update" and then "Upcoming Hearings").

M. L. MANTHA
Secretary

[42-1-o]

Des renseignements sur la procédure régissant l'audience (ordonnance d'audience GHW-2-97) ou les *Règles de pratique et de procédure, 1995* (DORS/95-208) régissant toutes les audiences (les deux documents sont disponibles en français et en anglais) peuvent être obtenus en écrivant au secrétaire ou en téléphonant à Mary Lou Scharf, agente de la réglementation, Bureau du secrétaire, au (403) 299-3988. Les instructions peuvent aussi être consultées sur le site Internet de l'Office, au www.neb.gc.ca (cliquez sur « Actualités en matière de réglementation », puis sur « Prochaines audiences »).

Le secrétaire
M. L. MANTHA

[42-1-o]